
 

 

JAARVERSLAG VAN DE SECRETARIS OVER 2023 

 

Samenstelling bestuur 

Op 31 december 2023 was het bestuur als volgt samengesteld: 

Voorzitter    De heer J. Sorbi    Aftredend in 2026 

Secretaris    De heer F. van Rijsbergen  Aftredend in 2024 

Penningmeester   De heer R. Kreukniet   Aftredend in 2027 

 

Op de Algemene Vergadering (AV) van 12 oktober 2023 zijn bestuursleden Walter Hoogerwerf  en 

Ellen Bliekendaal afgetreden. We danken Walter en Ellen voor hun inzet en betrokkenheid van de 

afgelopen jaren bij ons departement.  

 

Ontmoetingen 

Na enkele jaren veel last te hebben gehad van het virus Covid19 en de maatregelen als gevolg 

daarvan, was 2023 het eerste jaar sinds jaren, waar Covid19 geen belemmerende factor is geweest. 

Hierdoor was het, als vanouds, weer mogelijk om een volledig jaar bijeenkomsten te organiseren, 

wat voelde als een verademing.  

 

Als gevolg van het dalende ledenaantal is al langer bekend, dat het organiseren van bijeenkomsten 

steeds uitdagender is geworden. Sprekers uitnodigen voor een klein gezelschap, maakt het voor 

sprekers minder aantrekkelijk. Desondanks is het toch gelukt een aantal interessante sprekers te 

strikken en kunnen we terugkijken op gezellige bijeenkomsten met interessante, actuele en ook 

verrassende onderwerpen. 

 

Hieronder vindt u het verslag van de verschillende bijeenkomsten.  

 

Bijeenkomst Departement Drechtsteden d.d. 12 januari 2023 

Om het jaar smakelijk in te luiden, vindt de eerste bijeenkomst plaats bij Rood Wit & Rosé in 

Dordrecht. Eigenaar/vinoloog Peter van den Berg heet ons welkom en heeft een aantal wijnen voor 

ons uitgezocht, waar hij het één en ander over vertelt en die wij tijdens een heerlijke wijnproeverij 

mogen proeven. We proosten op 2023! 

 

In gesprek met Petra van Nes-de Man d.d. 9 februari 2023 

Op 15 maart 2023 vinden de verkiezingen plaats voor een nieuw waterschapsbestuur. Petra van Nes-

de Man is een politica in de lokale politiek. Zij is namelijk gemeenteraadslid voor ‘Burger op 1’ in 

Ridderkerk en lid van het Algemeen Bestuur en tot 2019 als Heemraad van het waterschap Hollandse 

Delta. Hierdoor weet zij als geen ander wat er speelt op verschillende vlakken. Ze praat ons bij over, 



zoals ze het zelf formuleert: “De behoefte van velen aan het terugbrengen van de menselijke maat bij 

overheden en het beter laten aansluiten van beleid en uitvoering bij de maatschappij.” 

 

Watersnoden 1462-1953 d.d. 9 maart 

In 2023 herdenken we, na 70 jaar, de Watersnoodramp uit 1953 in Nederland. Ook Dordrecht is 

getroffen door deze ramp en de sporen zijn nog steeds te vinden. Departementslid Leon Peeters 

neemt ons als stadsgids mee door het centrum van Dordrecht. Wandelend laat hij ons diverse 

plekken in Dordrecht zien, die in het teken staan van de watersnoden, die Dordrecht hebben 

getroffen. De natuurlijke omgeving van de dag zelf geeft extra kleuring aan het thema en dat kan niet 

beter worden afgesloten dan door een bezoek aan een warm lokaal “De Tijd” 

 

Bezoek Expo A16 Rotterdam d.d. 21 april 

Al geruime tijd vinden er werkzaamheden plaats nabij de A16, A20 en A13 met als doel een betere 

doorstroming van het wegverkeer in die regio. Vandaag brengen wij een bezoek aan Expo A16, waar 

we een uitgebreide toelichting krijgen op de werkzaamheden en het beoogde doel. Tijdens de 

toelichting blijkt dat men met allerlei problemen te maken krijgt, zoals technische problemen, maar 

zeker ook problemen op het gebied van omgevingsfactoren, die een belangrijke rol spelen. 

 

Bijeenkomst met wethouder Robert Kreukniet d.d. 11 mei 

Bestuurslid Robert Kreukniet is sinds de zomer van 2022 wethouder Ruimtelijke Ordening, Wonen en 

Mobiliteit in Zwijndrecht. Hij is echter al langer betrokken bij de lokale politiek; 12 jaren 

raadslidmaatschap, waarvan 8 jaren als fractievoorzitter van de lokale VVD en een eerdere termijn 

als wethouder. Robert praat ons bij over een actueel onderwerp, namelijk de ogenschijnlijk 

tegenstrijdige belangen van de behoefte aan nieuwe woningbouw enerzijds en het behoud en 

verbetering van de natuur anderzijds.  

 

“Gelijk starten, all inclusive, hoe divers kan dat nu zijn?” door Chris van Benschop d.d. 8 juni 

Vandaag is Chris Benschop te gast. Zij is wethouder van Dordrecht. Onderwerpen als inclusiviteit, 

diversiteit en kansengelijkheid in Dordrecht zijn interessante punten, die zij, tijdens een interactieve 

bijeenkomst, met ons bespreekt. In het heerlijke voorjaarszonnetje, genieten we op het terras bij Leo 

vervolgens na van de plezierige bijeenkomst. De inleiding blijkt boeiend en prikkelend. Het leidt 

bovendien tot onderling gesprek.  

 

Zomer BBQ bij Florizz d.d. 14 september 

Na de zomerstop een luchtige en smakelijke bijeenkomst bij Florizz te Zwijndrecht. Letterlijk een 

luchtige bijeenkomst, aangezien we buiten op het terras een heerlijke BBQ krijgen gepresenteerd. 

We moeten echter de handen uit de mouwen steken, want het betreft een BBQ inclusief workshop, 

waardoor we onder begeleiding van een professional ons eten zelf bereiden met gebruik van de BBQ. 

Dat gaat ons goed af, want er is heerlijk gegeten (en gedronken).  

 

Het is reeds vaker benoemd, maar desondanks een kanttekening bij deze gezellige en smaakvolle 

bijeenkomst, namelijk de ronduit dramatisch lage opkomst ten opzichte van het aantal 

aanmeldingen. Waar een enkeling nog de moeite nam zich af te melden, zijn anderen dat kennelijk 

vergeten. Hopelijk is dit een incident en komt dit niet meer voor. Het incident heeft ertoe geleid dat 

tijdens de Algemene Vergadering van 12 oktober is besloten een “no-show” vergoedingsregeling in 

te voeren (zie hierna). 

 

 



 

Algemene Vergadering Departement Drechtsteden d.d. 12 oktober 

In de Conneszaal van het Da Vinci College vindt de jaarlijkse AV plaats. In tegenstelling tot eerdere 

edities van de AV, is het aantal aanwezigen hoger dan “normaal”, waar het bestuur positief door 

verrast is. Tijdens de AV wordt het (financiële) jaarverslag goedgekeurd, wordt de aanbeveling van de 

Kascommissie gevolgd en wordt decharge verleend aan het bestuur. 

 

Naar aanleiding van de lage opkomst tijdens de september bijeenkomst (bbq) heeft het bestuur 

voorgesteld de aan- en afmeldingsregeling aan te scherpen en bovendien een “no-show” vergoeding 

in het leven te roepen. De Algemene Vergadering is daarmee akkoord gegaan. Sindsdien geldt:  

 

a. Tijdige aanmelding, zorg voor aanmelding via de site tot een week voorafgaand aan de 

bijeenkomst 

b. Indien aangemeld en toch verhinderd, meld je af via de site tot vijf dagen voorafgaand 

aan de bijeenkomst 

c. No show vergoeding: te laat afgemeld of aangemeld en niet gekomen, de (consumptie) 

kosten worden pro rata gedeclareerd bij het betreffende lid.  

 

Wonen voor iedereen met Angela van Velden d.d. 23 november 

Na jarenlang werkzaam te zijn geweest bij diverse gemeenten en adviesbureaus, is Angela van Velsen 

zelfstandige via haar bureau LINT woon en welzijn. Tijdens haar werk houdt zij zich bezig met wonen 

en zorg: woonzorgvisies, samenwerkingsafspraken tussen gemeenten, corporaties en zorgpartijen, 

procesregie multi-probleem huishoudens, huisvesting focusgroepen (kwetsbare inwoners waaronder 

mensen met een psychische aandoening (GGZ), statushouders, woonwagenbewoners). Vandaag 

heeft ze een presentatie voor ons voorbereid, die in het teken staat van een groep kwetsbare 

mensen, voor wie het niet vanzelfsprekend is een huis te hebben. Angela neemt ons mee in hoe deze 

mensen in beeld komen en wat zij doet om deze mensen te helpen aan een eigen plek. Dat dat 

complex is, maakt zij duidelijk aan de hand van praktijkvoorbeelden, waarbij onder andere aandacht 

voor de wetgeving over zorg en ondersteuning en de verschillende woon- en opvangvoorzieningen. 

 

Tot slot 

Eindelijk konden we in 2023 weer een volledig programma aan bijeenkomsten houden. Het bestuur 

kijkt met plezier terug op de leerzame, interessante en gezellige bijeenkomsten in 2023 en kijkt uit 

naar 2024!  

 

Niettemin kan een factor niet onbenoemd blijven. Het bestuur is te klein en het is wonderlijk dat – 

ondanks oproepen – de vacatures onbemensd blijven. Daarom opnieuw een oproep aan een ieder 

om mee te denken, mee te doen en op welke manier dan ook een bijdrage te leveren aan ons mooie 

departement met lange historie! 

 

Namens het bestuur van het departement Drechtsteden 

 

Floor van Rijsbergen 

Secretaris 

 


